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GRIS ALV-vergadering 14 december 2023 

 

Agenda: 

1. Goedkeuring verslag vorige ALV. 

2. Evaluatie BIB-tentoonstelling 2023 + vooruitzicht 2024. 

3. Resultaten 11.11.11. actie Lubbeek 2023. 

4. Financies: 

a. Aanvragen Amnesty Lubbeek en 11.groep Lubbeek 

b. Projectsubsidies 2023 en 2024 

c. Overzicht uitgaven GRIS in 2023 (Marijke) 

5. Opvolging lidorganisaties: ter plaatse te bepalen 

a. Gezichten in ballingschap - Christine 

b. Mededeling Jos Swinnen 

c. WSM: assisenproces Guatemala 

6. Lerend Netwerk Solidaire Gemeentes: de uitkomst. 

7. Afrikafilmfestival Lubbeek 2024 

8. H-eerlijke markt 2024 

9. Varia en nieuwe data. 

 

 

 

 

Aanwezigheden: 
Stemgerechtigde leden 

  

Aanwezig:  Astrid Costermans, Christine D’aes, Valentijn De Smedt, Johan Flamez, Julie Hen-

drickx, , Dirk Maes, Pieter Sermeus, Guy Sprengers, Jos Swinnen 

Verontschuldigd: Marianne Costeur, Helene Huybens, Luc Vandegaer,  Bieke Verlinden, Marijke 

Gidts 

Niet-stemgerechtigde leden 
 

Aanwezig:  Miep Dehennin,, Johan Van Engeland 

gemeente: Marijke Sué (ambtenaar) Geert Bovyn (schepen IS), 

 

Verontschuldigd:  Liesbeth Smeyers 
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Ruben Vanherpe, student en Lubbekenaar, is te gast om zijn project met Humasol in Senegal voor te stellen. 

Zijn aanvraag tot projectsubsidies van de GRIS beschreef hij als volgt: 

Humasol is een vzw waarbij studenten projecten uitvoeren in het Zuiden rond hernieuwbare techno-

logie. Deze zomer zal ik, samen met 3 andere studenten, een project uitvoeren in Senegal. Door on-

der andere de klimaatopwarming en de bevolkingsgroei, zal Senegal voor grote uitdagingen komen 

te staan om de voedselzekerheid te verzekeren. Om deze uitdagingen aan te gaan, wil Entente, een 

rijstboerderij in Senegal, een duurzaam landbouwsysteem implementeren. Ons project met Entente 

heeft 2 doelen. Ten eerste zullen we een koelinstallatie ontwerpen, die volledig werkt op zonne-ener-

gie. Ten tweede zullen we ook een systeem ontwerpen om biogas te produceren met organisch afval. 

Humasol is een vzw opgericht in 2007, en wordt gerund door studenten, die als doel heeft duurzame techno-

logie toegankelijk te maken voor iedereen. De vzw heeft projecten lopen in Afrika, Zuid-Azië en Zuid-Ame-

rika. Het gaat om installaties met zonnepanelen, waterkracht, windturbines, waterpompen op zonne-energie, 

biogaskoelkamer enz. Humasol beoogt steeds een samenwerking tussen partners in het Zuiden en een lokale 

partner in België. Belangrijk is de aandacht voor het socio-economische aspect, opdat de installaties perma-

nent verder blijven werken nadat de studenten vertrokken zijn. 

Het project van Ruben - tezamen met drie medestudenten (burgerlijk en industrieel ingenieurs) van KULeu-

ven – ligt in het zuiden van Senegal, dicht bij Gambia. Momenteel leeft ongeveer 75% van de bevolking er 

van landbouw, die als gevolg van de klimaatverandering (veel droogte, weinig regen) hard getroffen wordt 

naar voedselzekerheid. 

De Senegalese partner is Entente, die bestaat sinds 2015, en een plaatselijke gemeenschap is van boeren uit 

vijftien dorpen, die een duurzaam landbouwsysteem willen uitbouwen, met de focus op lokale productie en 

hernieuwbare energie. 

Hun project heeft twee grote doelen:  

1. een koelkamer bouwen op zonne-energie die dient voor opslag van fruit en groenten. 

2. Maken van een biodigester om biogas te produceren vanuit organisch afval, met dat gas kan gekookt 

worden in plaats van met hout en steenkool. 

De lokale partner voor het project is ‘Ondernemers voor ondernemers’, een Belgische organisatie die duur-

zaam ondernemerschap wil promoten. 

Beide partners hebben een lokale contactpersoon. 

Koelkamer: een bestaand magazijn, waarin tien ton groenten en fruit kan opgeslagen worden, wordt volledig 

op zonne-energie geïnstalleerd. Hierdoor blijven de producten langer vers, en kan een hogere prijs gevraagd 

worden bij verkoop. Er wordt gezorgd voor een budget en voor kennisoverdracht om blijvend onderhoud 

(mogelijk zelfs uitbreiding) van de installatie te garanderen. 

Biodigester: het gas zal geproduceerd worden uit koeienmest en uit keukenafval, en zal gebruikt worden om 

te koken in gemeenschappelijke dorpskeukens. De installatie kan met lokale materialen gemaakt worden, en 

kan op langere termijn ook uitgebreid worden naar andere dorpen. In praktijk is dit een manier van compos-

teren zonder gebruik van zuurstof. Ook hier is budgettering en kennisoverdracht zeer belangrijk, naast het 

aanleren aan de plaatselijke bevolking hoe zo een installatie werkt en moet onderhouden worden. Het sociaal 

plan moet zorgen dat er actief met de lokale bevolking wordt samengewerkt, o.a. door opleiding. 

Naar duurzame ontwikkelingsdoelen valt dit project onder SDG 7 (betaalbare en duurzame energie), SDG 11 

(duurzame steden en gemeenschappen) en SDG 12 (verantwoorde consumptie en productie). 

Planning: het eerste semester werd besteed aan literatuurstudie en naar het kiezen van oplossingen. In het 

tweede semester gebeurt de praktische voorbereiding: componenten selecteren en leveranciers zoeken in Se-

negal zelf. In de zomer 2024 verblijven ze acht weken ter plekke. 

Financieel plan: het geschatte budget is € 13000 (Humasol € 3000, OVO-Entente € 10000). 
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Reacties/vragen vanuit de ALV:  

➢ Belangrijk bij de budgettering is om bij de aankoop van componenten en onderdelen rekening te houden 

met de plaatselijke mogelijkheden, o.a. hoe de (kleine) boeren georganiseerd zijn. 

We proberen zoveel mogelijk te werken met Senegalese leveranciers, het getoonde budget is meer een 

indicatie dan wel definitief. Entente is een coöperatief van de boeren zelf, aankopen gebeuren voor de 

ganse gemeenschap. 

➢ Hoever staat de voorbereiding nu, hier en/of ter plaatse? 

De ganse voorbereiding gebeurt van hieruit, via wekelijks contact met de plaatselijke verantwoordelijke, 

de uitvoering zelf gebeurt pas volgende zomer. 

➢ Heeft Humasol ervaring met het installeren van koelkamers, rekening houdend met de temperaturen in 

Senegal? 

Er is een uitgebreid technisch verslag gemaakt, inbegrepen het plaatsen van isolatie. Er zijn berekenin-

gen gemaakt om batterijen te gebruiken, en/of te werken met ijskoeling en isolatie. Humasol heeft al 

meerdere installaties met batterijen gerealiseerd. 

➢ Hebben jullie contact met de plaatselijke universiteit of met plaatselijke ingenieurs? 

Niet met de universiteit, wel met techniekers te plaatse. 

➢ Naast het technische luik moet zeker rekening gehouden met de cultuur en de tradities van de lokale boer 

die plots met een koelkamer moet gaan werken: hoe ga je die mensen overtuigen? Ervaring leert dat het 

aan boord nemen van een plaatselijke socioloog absoluut noodzakelijk is. 

Net daarom wordt in het tweede semester ook een sociaal plan uitgewerkt. In de voorbije meetings met 

de lokale medewerkers bleek het enthousiasme groot te zijn. 

➢ Zeer belangrijk is de opvolging na de zomer van 2024. Stopt het project dan voor jullie? Zijn de mensen 

goed opgeleid om over te nemen, of engageren ze zich om dit voor langere tijd te doen? 

Binnen Humasol zijn er medewerkers die de projecten blijvend opvolgen, in samenspraak met plaatse-

lijke partners. De studenten beseffen wel degelijk dat er goede technische kennis moet overgedragen 

worden, en dat ze de mensen moeten overtuigen van het nut van deze installaties. Ook Entente heeft al 

ervaring naar gebruik van moderne materialen. Ondernemers voor ondernemers van zijn kant steunt het 

ondernemerschap in Afrika financieel via subsidies, maar zonder zelf projecten op te starten. 

De voorzitter dankt Ruben voor de klare toelichting. Projecten zoals deze komen in aanmerking voor een 

budgetpost sponsoring van de GRIS, namelijk 2 x € 200. De eerste € 200 wordt toegekend na deze voorstel-

ling op de ALV, en moet aangevraagd worden via het betreffende formulier sponsoring (cfr. website ge-

meente) in 2024. De tweede schijf wordt betaald bij een reflectie na afronding van het project. Dat moet er-

gens in Lubbeek zijn, bijvoorbeeld bij een vereniging of in een school, maar mag evengoed opnieuw op de 

ALV. 

Deze sponsoring gaat rechtstreeks naar het project, niet naar persoonlijke uitgaven. 

Mocht dit project een langdurig vervolg kennen, is Ruben welkom om lid te worden van de GRIS, om op die 

manier op betere ‘projectsubsidies’ te kunnen rekenen. 

De ALV vind het een waardevolle, boeiende uitdaging, en wenst Ruben en zijn team alle succes toe! 
 

1. Goedkeuring verslag ALV 28 september 2023: 

Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 

Opmerking: de goedgekeurde verslagen staan sinds 2021 niet meer op de website van de gemeente. Ma-

rijke kijkt dit na. 

2. Evaluatie BIB-evenementen 2023 + vooruitzicht 2024. 

Zie verslag van de evaluatievergadering zelf. 

In 2024 bestaat de BIB 40 jaar en is een viering in het najaar gepland, waardoor in 

die periode de BIB niet vrij is. 
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3. Resultaten 11.11.11. actie Lubbeek 2023. 

Alle traditionele activiteiten hebben plaats gevonden: 

o Politieke actie aan beide Lindense scholen: kinderen en hun ouders worden aangesproken over 

het thema, dit jaar ‘Klimaatrechtvaardigheid – de oplossingen’. 

o De deur-aan-deur-omhaling blijft bestaan, maar vermindert elk jaar omdat vrijwilligers afhaken. 

Wel blijft 11.11.11 de informatie verspreiden over de ganse gemeente. Het omgehaalde bedrag is 

dus lager dan vorige jaren: € 4335. 

o Sint-Maartensvuur: is buiten letterlijk in het water gevallen, maar heeft toch in een afgeslankte 

versie in het KLJ-lokaal kunnen plaats vinden. De opbrengst is dus ook gehalveerd, € 520. 

o Pellenberg buurt: kende een relatief goede opkomst (geen regen meer). € 1842. 

o Spaghettislag Scouts Linden: € 3304 winst (rekening houdend met € 390 huur voor de zaal die 

op rekening van de GRIS kan komen) 

o Sponsorwandeling VBS Linden: € 1432. 

In totaal heeft de actie € 12393 opgebracht, de stortingen niet meegerekend. 

4. Financies: 

a. Projectsubsidies 2023: 

Alle aanvragen zijn in orde, ook qua betaalbewijzen. De opdracht tot uitbetaling is doorgegeven 

aan de dienst financiën. 

Ter herinnering: tien projectsubsidies werden door de gemeenteraad goedgekeurd, elk voor een 

bedrag van € 1480.  

b. Projectsubsidies 2024: 

Het nieuwe reglement bepaalt dat de periode van aanvraag loopt van september 2023 tot augus-

tus 2024, inbegrepen de betaalbewijzen voor diezelfde periode. 

Op de vorige ALV werd aangeraden om de aanvraag zelf toch sneller in te dienen en de bewijs-

stukken vόόr het einde van die periode te bezorgen. 

Maar! Er is discussie tussen de politiek en de administratie:  

Volgens de schepen is het nieuwe reglement wel al van toepassing sinds vorig jaar en geldt dit 

voor alle adviesraden. Bovendien beslist uiteindelijk niet de gemeenteraad maar de administratie 

dat de aanvragen conform zijn. 

Voor de administratie is het nieuwe reglement officieel nog niet goedgekeurd door de gemeente-

raad, wat betekent dat het oude reglement nog steeds van toepassing is. Marijke baseert zich dus 

op het officiële reglement van 2014. 

De GRIS paste evenwel het nieuwe reglement al toe – lees: de betaalbewijzen – ondanks het feit 

dat het subsidiereglement nog niet werd aangepast, ondanks een overleg hierover met de alge-

meen directeur en de financieel directeur, en ondanks herhaaldelijke bevraging via mail. Op geen 

enkele van die vragen is enig antwoord geformuleerd. 

Gevolg: de aanvragen PS 2024 kunnen niet meer tegen oktober 2023 ingediend worden, dus vra-

gen we een uitstel zowel voor het indienen als voor de analyse van de aanvragen. 

Marijke gaat dit uitklaren met de algemeen directeur. Tegelijk vraagt ze bevestiging over welk 

soort betaalbewijzen het moet gaan: uitgaven ter plekke dan wel overschrijvingen naar het pro-

ject. 

De voorzitter roept op om toch niet te wachten met het indienen van de nieuwe projectsubsidie-

aanvraag én de betaalbewijzen. 

Ter info: er zijn reeds aanvragen binnen van Kisangani, 11.11.11, Mwana Ukundwa en Impore. 

c. Aanvragen subsidies voor Noordactiviteiten: 

i. 11-groep Lubbeek: 

Analoog aan vorige jaren vraagt de 11-groep om de factuur van het campagnemateriaal te 

betalen, naast kopies voor de lokale activiteiten, en de huur van het ontmoetingscentrum 

Linden voor de spaghettislag. Bedrag: € 794,33. 
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ii. Amnesty briefschrijfgroep Lubbeek:  

Aanvraag voor betaling van uitgaven 2023 voor briefpapier, omslagen en postzegels. Be-

drag: € 492,92 

Totaal bedrag € 1287,25. 

Beide aanvragen zijn in orde, naar reglement en naar betaalbewijzen.  

De ALV keurt ze goed. De voorzitter bezorgt de officiële aanvraag die ter bevestiging voorgelegd 

wordt aan het CBS. 

Op dit moment bedraagt het globale resterende subsidiebedrag € 16688. Hiervan moet € 14800 afge-

trokken worden voor uitbetaling projectsubsidies. Van het resterende bedrag € 1888 gaat de subsidie 

voor Noord-activiteiten (€ 1287,25) af. 

Een deel van het voorziene bedrag van € 3500 voor de H-eerlijke markt, die niet heeft plaats gevon-

den, is besteed aan de organisatie van de Week van de duurzame gemeente (spreker – receptie - …) 

Boekhoudkundig worden de subsidiebedragen voor internationale samenwerking in twee domeinen 

ingeschreven: 

▪ Post 01600: is hulp aan het buitenland, waaronder subsidie voor Noord-activiteiten valt. 

Het totale budget op deze post bedraagt € 3912. Hiervan gebeurde uitbetaling ten be-

drage van € 1401 voor onder meer het AFF en voor de spreker duurzaamheid.  

De rest bedraagt € 2510,71. 

▪ Post 0150: internationale relaties - toegestane werkingssubsidies aan gezinnen, voor een 

bedrag van € 1200. Hiervan is € 600 noodhulp gestort aan Rode Kruis Vlaanderen (zie 

vorige ALV) en € 600 voor de onkosten van de tentoonstelling GRIS-BIB. 

Marijke maakt van alle inkomsten en uitgaven een duidelijk Excelloverzicht, gelinkt aan de verschil-

lende subsidieposten zoals in de GRIS-reglementering opgenomen. 

5. Opvolging lidorganisaties: ter plaatse te bepalen 

a. Gezichten van ballingschap (Christine) 

Deze tentoonstelling toont 26 reproducties van aquarellen van Andrée Vos, portretten van vluch-

telingen die ze zelf ooit onderdak gegeven heeft, in aanvang in het Maximiliaanpark, later op an-

dere plaatsen, en vooral voor mannen die uitgesloten zijn van opvang. De tentoonstelling is ter 

beschikking gesteld aan de ‘House of Compassion’, de vzw achter de Brusselse Begijnhofkerk. 

Christine heeft de tentoonstelling aangevraagd samen met KIVI (Kerk Is Van Iedereen, Bin-

kom), waar ze de eerste maal is getoond. Nadien verhuisde ze naar de kerk van Sint Bernard (sa-

menwerking parochieploeg en Start-up-Sint-Bernard). Vervolgens is ze getoond in de kerk van 

Pellenberg, wat samenviel met de 11.11.11-activiteit Pellenberg Buurt, die hiervoor ook samen-

werkte met de parochieploeg. 

Tot hiertoe was de belangstelling zeer goed. Het doel om aan vluchtelingen een naam, en een 

gezicht geven is gelukt in deze expo. 

Kritische opmerking: er werden voor deze tentoonstelling geen werkingsonkosten gevraagd, de 

vrije bijdragen lijken voldoende om de kosten te dragen. Tegelijk mag dit beschouwd worden als 

een statement omdat een subsidieaanvraag quasi zeker zou geweigerd worden zoals dat de vorige 

jaren met de Refugee Walk het geval was. Er is dus bewust gekozen om niet langs de gemeente 

te gaan – House of Compassion werkt expliciet voor mensen zonder papieren – maar wel om sa-

men te werken met de parochies en de meewerkende organisaties. 

De schepen vind dit een wijze beslissing, deze boodschap mag voor hem gerust naar de CBS en 

de gemeenteraad gaan, bijvoorbeeld via het verslag van deze ALV.  Ten persoonlijke titel stuurt 

hij regelmatig de goedgekeurde verslagen door naar de raadsleden. 

De voorzitter besluit dat de schepen de geschikte persoon is om dit rechtstreeks zelf te doen. 
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Het weekend van 16 en 17 december is ze te bewonderen in de kerk van Linden, waar op zater-

dagavond een vredesviering plaats heeft om 20u. De expo op zaterdag loopt van 19u tot 21u, op 

zondag van 10u tot 16. 

Opmerking terzijde: blijkbaar staan de goedgekeurde verslagen van de ALV sinds 2021 niet meer op 

de gemeentelijke website, quid? 

b. Mededeling Jos Swinnen: 

i. Windekind vernieuwt zijn volledige interieur, alle materiaal (bedjes, schoolbanken enz.) 

wordt gratis ter beschikking gesteld. Wie interesse heeft kan contact opnemen met Veerle 

Dehaes (cfr. mail voorzitter hierover) 

ii. Keten van Hoop: recent zijn alle missies doorgegaan. Ook zijn in Leuven twee openhart-

operaties uitgevoerd bij Congolese patiëntjes, tijdens het revalideren zijn zij en hun moe-

der hier opgevangen, na hun revalidatie zijn ze teruggekeerd. 

iii. Vorige week is Pol Feyen, een oud-medewerker en goede kennis van Jos, in Congo ver-

moord. Hij was gepensioneerd, maar kon het werk in Congo niet missen, blijkbaar was het 

een roofmoord. 

c. WSM: assisenproces Guatemala (Guy) 

In Leuven is een assisenproces bezig over de moord op vier Scheutisten die begin jaren ’80 ver-

moord en/of ontvoerd zijn in Guatemala. Dit is een wereldprimeur want voor de eerste maal 

staan beschuldigden terecht die weliswaar niet de moordenaars zijn, maar wel de hooggeplaatste 

opdrachtgevers. Dit proces vindt meer dan veertig jaar na de feiten plaats omdat het gaat om een 

schending tegen de mensheid, en dat verjaart nooit. Van de acht veroordeelden – allemaal hoog-

bejaard – zijn er drie overleden, drie zitten een levenslange gevangenisstraf uit voor andere fei-

ten, twee zijn voortvluchtig.  

Het is de vzw Guatebelga - opgericht door familieleden van de slachtoffers, tezamen met een 

overlevende Scheutist en een professor criminologie – die door doorgedreven onderzoek en vol-

harding een lijvig dossier heeft kunnen overmaken aan de rechtbank, weliswaar reeds in 2001, 

maar het heeft tot nu geduurd op tot een assisenproces te komen. 

WSM-stuurgroep Leuven organiseert volgende dinsdag samen met Guatebelga een avond over 

het proces, waar alle aspecten én de uitslag zal toegelicht worden. Iedereen is er welkom. 

Alle beschuldigden zijn schuldig bevonden en zijn veroordeeld tot levenslang wegens misdaden 

tegen de mensheid. 

6. Afrikafilmfestival Lubbeek 2024: 

Zaal Libbeke is gereserveerd op vrijdag 17 mei 2024. Kandidaten kunnen zich aanbieden om hun project 

voor te stellen, ook wie al eens aan de beurt was. Gewoontegetrouw wordt een werkgroep samengesteld 

die alle organisatie, inbegrepen de filmkeuze, op zich neemt.  

Kandidaten hiervoor zijn: Astrid, Pieter, Johan, Christine, Guy. Anderen kunnen nog aansluiten. Mis-

schien biedt het AFF een kans om te verbreden, om de GRIS meer kenbaar te maken? 

7. H-eerlijke markt 2024: 

Zaal Libbeke gereserveerd op zaterdag 19 oktober 2024. Het is duidelijk dat de voorbereiding en organi-

satie niet kan zonder ambtelijke sturing en ondersteuning. Bovendien moet er tijdig – ten laatste rond Pa-

sen -  gestart worden. 

Een vacature is net afgelopen, examens voor de sollicitanten zijn volgende week gepland. 

8. Lerend Netwerk Solidaire Gemeentes – de uitkomst: 

Het is een ‘interessant’ proces geworden minstens omdat het verschillende maanden in beslag genomen 

heeft, en toch enkele rare wendingen heeft gekend. 

De aanloop ernaar is gekend (cfr. vorige ALV-verslagen). Op 9 juni is het verzoekschrift naar de ge-

meenteraad gestuurd. Op de gemeenteraad van eind augustus is dit verzoekschrift - op vraag van een 
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medewerker - toegelicht door de voorzitter en besproken door de raadsleden. Sindsdien heeft de voorzit-

ter – als indiener voor de GRIS – geen enkele communicatie meer ontvangen. De audio-opnames van 

zowel gemeenteraad en commissie kunnen herbeluisterd worden via de gemeentelijke website. 

Het verzoek is doorverwezen naar de eerstvolgende commissie beleidsdomeinen, zoals het huishoudelijk 

reglement voorziet. Datzelfde reglement bepaalt dat de indiener op de hoogte moet gebracht worden, wat 

niet gebeurd is. Op die commissie is het agendapunt opnieuw verdaagd omdat het CBS meer informatie 

wenste te horen, maar enkel van VVSG (koepel van Vlaamse gemeentes), en niet van een van de indie-

nende organisaties van het Lerend Netwerk. De afgevaardigde van VVSG heeft virtueel (online) een toe-

lichting gegeven en geantwoord op de vragen van de commissieleden. Dit kwam ontgoochelend over 

omdat ze zelf weinig betrokken was en dus eigenlijk niet goed op de hoogte was van de bedoelingen van 

de initiatiefnemers. Daardoor is o.a. Lubbeek Leeft van mening veranderd en heeft zich onthouden bij de 

stemming. 

Het besluit van de commissie werd teruggekoppeld aan het CBS, dat uiteindelijk een negatief advies ter 

stemming heeft voorgelegd aan de gemeenteraad van november. Er is dus niet gestemd voor het verzoek-

schrift, maar voor het negatieve advies van het CBS over het verzoekschrift. Is dit correct ten aanzien 

van de indiener? Beïnvloedt dit niet het stemgedrag van de raadsleden? 

De voorzitter besluit om de algemeen directeur te consulteren over deze procedure.   

Ondanks het feit dat het verzoekschrift uiteindelijk verworpen is, heeft er - dankzij enkele raadsleden die 

het telkens weer op de agenda plaatsten - toch een discussie over gehouden. 

Meer nog dan het procedureverloop is het totale gebrek aan communicatie  - ondanks herhaaldelijk aan-

dringen - tijdens het ganse verloop, wat een gebrek aan respect toont ten aanzien van de indiener. In het 

organiek reglement van de GRIS is trouwens bepaald dat elk agendapunt op het CBS dat handelt over 

Internationale Samenwerking moet doorgegeven worden aan de voorzitter; dit is nog nooit toegepast. 

Ook op officiële brieven of adviezen volgt nooit een antwoord. Zie ook de halfweg-evaluatie. 

Hoewel de GRIS vindt dat Lubbeek wel degelijk een solidaire gemeente is, werd dit nu formeel door de 

politiek tegengesproken, en ziet de GRIS dit als een gemiste kans. 

De schepen vindt het zelf spijtig dat hij de andere raadsleden niet heeft kunnen overtuigen van de waarde 

van het Lerend Netwerk in een laagdrempelige vorm. 

Tot slot: de manier waarmee de commissievoorzitter het agendapunt afsloot kwam minachtend en verne-

derend over: ‘In mijn lange politieke carrière zetel ik in meerdere netwerken, het enige interessante er 

aan is het glas cava op de receptie achteraf’. Waarvan akte! 

9. Memorandum: 

Voor elke gemeenteraadsverkiezing maakt de GRIS een memorandum op voor de politieke partijen. 

Wordt verdaagd naar de volgende ALV. 

10. Varia: oproep om het jaarverslag door te sturen  naar de voorzitter. 

11. Nieuwe data 

AFF: startvergadering werkgroep op maandag 1 februari 2024, om 19u30. 

GRIS-BIB-werkgroep: donderdag 7 maart om 19u 

ALV: donderdag 7 maart om 20u. 
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